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JEGYZİKÖNYV 
 

 
Készült: Dörgicse Községi Önkormányzat Képviselı-testületének                       

2011. július 14 -én 12 órakor megkezdett ülésén. 
  
 
Az ülés helye: Körjegyzıség, 8244. Dörgicse, Fı u. 16. 
  
Jelen vannak: Kis-Pál Miklós  polgármester 
 Király László alpolgármester 
 Bogdán Attila  képviselı 
 Deák Attila  képviselı 
 Szini Erzsébet képviselı  
 
                        Dr. Gógl Álmos Zalán háziorvos 
 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Cseh Jenıné körjegyzı 
 
                   Jegyzıkönyvvezetı: Slemmer Zsoltné 
       
                                                 
Kis-Pál Miklós polgármester megállapította, hogy a  5 fıs Képviselı-testület 5 
tagja  jelen van, így az ülés határozatképes. Megnyitotta az ülést. A napirendet 5 
igen szavazattal fogadták el.  
                                             
Napirend: 
 
1./ Háziorvos tájékoztatása 
2./ Kivitelezı választása 
3./ Vegyes ügyek 
 
1. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Köszönti a megjelenteket. Voltak gondok az 
orvosokkal kapcsolatban. Orvos és a polgármesterek is elmondták a 
kívánalmaikat. További problémák elkerülése végett Doktor úr kérte, hogy, 
beszéljék meg azokat.   
 
 



Dörgicse Községi Önkormányzat Képviselı-testülete 
JEGYİKÖNYV 2011. július 14. 

2

 
 
Dr. Gógl Álmos Zalán háziorvos: Köszöni, hogy barátságosan fogadták.  
Kaptak egy autót 2 hónapra, hogy tudjanak dolgozni.  Az İ kocsija lerobbant, 
ilyen hirtelen nem tudott új autót venni.  
Barátságos fogadtatásban részesült, de kommunikációs problémák miatt voltak 
gondok. Mikor idejött 5 üres rendelıt talált. Ez a praxis az utóbbi 6 évben 
szétesett. Próbálnak változtatni, a kártyákat visszaszerezni. Az egészségügyi 
eszközök drágák, piaci szféra szolgálja ki, állami finanszírozás nem fedezi a 
kiadásokat. A nehéz helyzet kezelésére a kommunikációt tartja fontosnak. Most 
megindult a kommunikáció és kaptak már sok mindent. Nagyon nehéz laikusnak 
látni hogyan mőködik a praxis. Az Önkormányzatoknak is alapvetı érdeke a jó 
egészségügy, az alapellátás biztosítása. Segítségüket kérte a rendelık 
felszerelésében. Nem külön-külön az 5 rendelıben, hanem minden eszközbıl 
legalább egy legyen.    Most egy kölcsön egészségügyi táskával dolgoznak. Egy 
táskát szeretne felszereltetni. Az ideális az lenne, ha minden rendelıben lenne, 
de az kb. 5 millió forint. Októbertıl lenne új szerzıdés, és megállapodás, addig 
nem akar még egy autót venni, hogy azzal járjon. Az ittléte sok mindentıl függ. 
Nem az a célja, hogy itt meggazdagodjon, azért jár Angliába. Azért van itt, mert 
nagyon szereti ezt a tájat, kötıdik hozzá. Cél most a mőködés elkezdése. 
Minden rendelı alapfelszereltségét meg kell oldani.  Olyan rendszert szeretne, 
amivel kölcsönös bizalmat tudna kialakítani. Egy jegyzéket fog vezetni a 
támogatásról, és hogy mire fordították azt, mennyi eszközt használtak fel. 
Havonta kiküldené az Önkormányzatoknak. 
Szeretné, hogy kialakuljon egy kontaktus, párbeszéd.  Nem szeret levelezni, ha 
valakinek problémája van, inkább keressék meg, hogy meg tudják beszélni. 
Mindenkit szívesen lát a rendelıben. 
 
Bogdán Attila képviselı: Nekünk is új ez a dolog, hogy be lehet menni, ha 
problémánk van. Elızınél sem mentünk be, ha betegek meg vannak elégedve, 
akkor az elég. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Hosszú távon az lenne a jó, ha a háziorvos, mint 
vállalkozó fenntartaná magát. A Váry doktor nem akart elmenni, az patront, meg 
néhány eszközt kért, de kijött belıle. Igaz nem kellett külön asszisztenst fizetnie, 
mert a felesége volt mellette. 
 
Dr. Gógl Álmos Zalán háziorvos: Három éve ment el, akkor más volt a 
helyzet. Az lenne az ideális, hogy önfinanszírozásúvá váljé, de még egy ideig 
nem fog mőködni. Szét lehetne szedni a településeket, de az sem jó megoldás. 
 
Bogdán Attila képviselı: Ha még egy település idecsapódna? 
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Dr. Gógl Álmos Zalán háziorvos: Igen, az is lehetne.  
Nem egy paraszolvenciás praxis, de örül ennek, mert nem szereti elfogadni a 
betegektıl az utolsó fillérjeiket, és a kolléganıje is ezen a nézeten van. 
 
Bogdán Attila képviselı: Kapcsolat van a két orvos között a betegekrıl, hogy 
egyszer az egyik rendel, másszor a másik?  
 
Dr. Gógl Álmos Zalán háziorvos: Köztük van átadás-átvétel, 2-3 órát 
beszélgetnek, átadják egymásnak az információt, megbeszélik, hogy milyen 
megoldásra váró esetek vannak. Van még egy jó asszisztensük is, aki nagyon 
kézbe tartja a dolgokat, és nagyon sok segítséget nyújt számukra.  
 
Bogdán Attila képviselı: Mondta az embereknek, hogy ilyen körzet nincs még 
egy, ahol lehet orvosok között is lehet választani. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Kis-Dörgicse nagyon érzékeny, hogy olyan 
szolgáltatást kapjon, mint az itteni faluban. Ha nincs beteg, akkor menjen ki 
házakhoz, a kapcsolat százszor fontosabb. 
 
Dr. Gógl Álmos Zalán háziorvos: Ezeket így is teszik. A Hivatalok közötti 
kommunikáció nem volt jó, mert csak Pécsely Polgármesterével kommunikált, 
ez az İ hibája. Mostanra realizálódott benne, hogy 4 testülettel kell tartani a 
kapcsolatot. Vannak dolgok, amit egybe lehet kezelni, de a rendelıket külön-
külön kell felszerelni.  Pécsely és Szılıs Önkormányzattal megbeszélte, el kezdi 
leírni, hogy, mik kellenek abba a rendelıbe. 
Független attól, hogy İk itt maradnak, így kell kinézni egy rendelınek. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A négy önkormányzat nem egyforma 
lehetıséggel bír. Mi hajlandóak vagyunk a rendelınket felszerelni. Szılıssel 
már az iskola kapcsán jártunk úgy, hogy nem vett részt a finanszírozásban. 
Védınıvel milyen a kapcsolatuk? 
 
Dr. Gógl Álmos Zalán háziorvos: Még az új védınıvel nem találkoztak.  
A régivel jó volt a kapcsolatuk. 
 
Szini Erzsébet képviselı: Az alaptáska mennyire sürgetı? 
 
Dr. Gógl Álmos Zalán háziorvos: Annyira nem sürgıs. Kaptak kölcsön egy 
alaptáskát, ebben van már olyan eszköz, ami az alapellátáshoz szükséges. 
 
Szini Erzsébet képviselı:  Azt gondolja, hogy ez lenne a legfontosabb. 
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Dr. Gógl Álmos Zalán háziorvos: İ még sehonnan nem jött el úgy, hogy 
csúnyán gondoltak volna rá. 
Nem akar addig komoly támogatást kérni, amíg nem dıl el, hogy marad. De le 
fogja írni, hogy mi kell, és mennyibe kerül. Az alaptáska kb. 300 e forint. A 
leltárba be fog kerülni, és ha elmegy, elszámol vele. Úgy gondolja, hogy jó 
irányba megy a praxis. 
Köszöni, hogy meghallgatták. 
 
Dr. Gógl Álmos Zalán elhagyta a helyiséget. 
 
2. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Kivitelezı kiválasztása napirendjét javasolja, 
hogy tárgyalják zárt ülésen.  Dörgicse gazdasági érdeke azt kívánja meg. 
 
A képviselı-testület 5 igen szavazattal elfogadta a zárt ülésen tárgyalást. 
 
3. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A házszámtáblákkal kapcsolatban elmondta, 
hogy utána érdeklıdött és ez a legolcsóbb. 
 
Deák Attila képviselı: A házszámtáblákat külön kellene kezelni, inkább az utca 
táblákat favorizálják. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Lehet együtt is. 
 
Szini Erzsébet képviselı: Az Önkormányzat megvenné az utcatáblákat,  és a 
házszám táblákat, pedig kevés kivétellel ki tudná fizetni a lakosság. 
 
Deák Attila képviselı: Ez elég nehéz, mert lehet, hogy 10-20 ember akarja és a 
többi nem.  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Nem kell elkapkodni, Polónyi jön, megnézi 
szakértıként. Igazából az utcatábla a drága, ha falra szerelnék, úgy olcsóbb 
lenne. 
 
Deák Attila képviselı: Egységesen kellene, hogy minden keresztezıdésben 
legyen. A falukép szempontjából is jobb. 
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Kis-Pál Miklós polgármester: Szerinte a lecsatlakozásokhoz kellene. 
De várjuk meg a Polónyit, mit mond. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Kátyúzás és lámpa ügyben keresték meg a 
lakosság részérıl. Beszélt az ELMIB-el a lámpáról, a kátyúzás szeptemberben 
lesz. 
 
Deák Attila képviselı: A múltkori ülésre visszatérve, az ELMIB ajánlatával 
kapcsolatban, nézzenek utána. Nehogy az legyen, hogy a 600 e Ft-ot a 28 lámpa 
vigye el. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A 2011. 07. 02-án megtartott Négyfalu 
találkozójára felhasznált pénzrıl utólagos határozatot kell hoznunk.  
 
A képviselı-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 
 

40/2011. (VII. 14.) számú HATÁROZATOT 
 

Dörgicse Községi Önkormányzat Képviselı-testülete a Pécselyen 
megtartásra került Négy Falu Találkozójára 60 ezer Ft 
felhasználását utólagosan engedélyezi.  
Felhívja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Felelıs: Kis-Pál Miklós polgármester 
Határid ı: azonnal. 

 
 
Más felvetés nem volt a polgármester az ülést 13 órakor bezárta. 

 
 

kmf. 
 

Kis-Pál Miklós                                     Cseh Jenıné 
 polgármester                                         körjegyzı 

 
 


